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7. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 16.09.2019 

 

 

 
 

 

Tomko: 

Chcem požiadať o stavebnú skupinu pána Kereštana, ktorá opravuje tie chodníky, na chodník 

pred štátnym gymnáziom. Tam sme dali kameň, trošku už sa nám prevalilo, či by nemohli dať 

do takého stavu, ako pred Berehovom, ten krátky chodník pred gymnáziom. Je to dosť 

frekventovaný chodník.  

 

PhDr. Čižmár: 

Berieme to ako podnet. Mestské hospodárske stredisko to realizovalo vyložením kameňa, čiže 

taký prírodný spôsob usporiadania tej plochy. Bude to predmetom porady technických 

zložiek.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Na vedomie:  - TS mesta       
 

 

 

 

 

 


